



ACTA DE LA REUNIÓ DE L'AAC

Número: 09/2016

Data: 24 de novembre de 2016

Hora d'inici: 16.30

Hora de finalització: 19.00

Lloc: Seu de l'Associació d'Arxivers de Catalunya (c/ Rocafort, 242 bis)

Assistents:

Joan Soler, president

Josep Ribas, secretari

Marta Munuera, tesorera

Dolors Visa, vocal de Relacions Institucionals

Mònica Sesma, vocal de Difusió

Olga Tàpias, vocal de Comunicació

Gerard Mercadé, vocal de Publicacions

Sara Folch, vocal de Treball i Estatus Professional

Betlem Martínez, vocal d'Activitats

Juanjo Vas, vocal de Serveis

Maria Funés, personal administratiu de l'AAC

Excusen la seva absència:

Vicenç Ruiz, vicepresident

Jordi Serra, vocal de Recerca

Carles Quevedo, vocal de Formació

Núria Batllem, vocal de Didàctica

1. Aprovació de l'acta de la reunió anterior

S'aprova l'acta 08/2016.

2. Estat de la tesoreria

Execució pressupost 2016

La Sra. Marta Munuera informa que l'estat del pressupost executat actualment és:

- Despeses: 64.343,57 €.
- Ingressos: 115.496,70 €.



Explica que el pressupost està estabilitzat i que no hi ha cap desviació. De l'apartat de despeses resten 46.922,58 €. Pel que fa als ingressos, encara quedarien 1.659 € per arribar, però atès que en altres partides s'ha ingressat de més, ja se superen els 109.550,00 € del pressupost.

El Sr. Gerard Mercader intervé per explicar que les factures de les publicacions estaran preparades al voltant del 20 de desembre i que el pressupost es reduirà perquè només se'n farà una revisió. El Sr. Joan Soler felicita la bona tasca que ha fet el Sr. Gerard Mercadé al capdavant de la Vocalia de Publicacions, i atès que segurament no podrà seguir com a membre de la Junta, se li demana que esdevingui el coordinador de la revista *Lligall*.

Finalment, la Sra. Marta Munuera explica que actualment queden per executar 46.922,58 €, però creu que no s'hauran d'executar tots i restaran uns 25.000 €.

Preparació pressupost 2017

La Sra. Marta Munuera explica que ja hi ha preparada una primera versió del pressupost del Congrés del 2017 amb l'empresa Intgrup. Aquestes despeses s'estan distribuint entre les diverses partides del pressupost de l'AAC.

El Sr. Joan Soler demana a la Sra. Dolors Visa que controli les subvencions que s'han establert amb la Generalitat de Catalunya, l'Ajuntament de Reus i la Diputació de Tarragona.

S'acorda aprovar el pressupost de l'any 2017 el 17 de desembre, dia de la propera reunió de la Junta de l'AAC. En aquesta data tots els membres de la Junta hauran de repassar el projectes que es volen dur a terme durant el 2017.

3. Estudi del Mercat Laboral i l'Observatori

La Sra. Sara Folch explica que el projecte de l'Observatori no està reeixint i que el Sr. Enric Tarradellas no podrà continuar. No obstant això, l'esquema de dades està preparat i l'anàlisi, força avançada. Pel que fa a la base de dades, es demanarà a l'empresa que l'ha gestionada fins ara que l'alliberi i prepari un material que se'n pugui lliurar. Quan ho tinguem tot, ho analitzarem i proposarem un camí per seguir.



4. **Congrés de Reus 2017: estat i planificació**

Comitè Organitzador

La Sra. Betlem Martínez informa que hi va haver una reunió del Comitè Organitzador amb l'empresa Intgrup, i que, com hem vist en l'apartat número dos d'aquesta acta, estan acabant de preparar el pressupost. Com a punt interessant, explica que l'empresa CodiTramuntana (partners d'Intgrup) ofereix una app, però encara s'ha d'acabar de quantificar-ne el cost.

Exposa que el Comitè Organitzador necessita del Comitè Científic: un lema, les idees força i les adreces electròniques per poder fer-ne difusió. Explica que el Sr. Jordi Serra ha proposat un lema, però s'està discutint per veure si pot millorar.

En la segona reunió, que serà a mitjan gener, es tancarà el pressupost.

S'acorda que la mostra de certificat del Congrés s'envii al secretari de l'AAC perquè la validi.

S'informa que s'ha rebut per part del Sr. Soler, arxiver de Cerdanyola del Vallès, una proposta per fer un homenatge als arxivers més antics de l'AAC. Es proposa estudiar aquesta iniciativa i poder vincular-la als 30 anys de congressos de l'AAC.

Comitè Científic

Està format pel Sr. Jordi Serra, el Sr. Lluís Caselles, el Sr. Lluís Cermeno, la Sra. Marta Munuera, el Sr. José Alberto Alonso, el Sr. Mario Yélanos, el Sr. Enric Starioniejki i, puntualment, el Sr. Juanjo Vas.

La Sra. Marta Munuera explica que s'està treballant per tal de determinar els diversos ponents i horaris que hi haurà. Es recorda que, el divendres, el Congrés s'ha d'acabar a les 17.00 h perquè hi haurà dues assemblees: l'ordinària, que se celebra anualment, i l'extraordinària, per elegir la nova Junta de l'AAC.

Dossier per al Congrés

El Sr. Juanjo Vas explica que el dossier està gairebé preparat, tan sols manca una part del Comitè Científic. S'està ajustant per poder donar cabuda a moltes empreses petites. En aquests moments, l'empresa Intgrup l'està maquetant i la propera setmana s'espera poder-ne disposar per fer-ne difusió.

El Sr. Joan Soler li demana que es prepari una campanya de promoció a les empreses de la zona de Reus.



Lloc web del Congrés

La Sra. Mònica Sesma demana quan ha d'estar preparat el lloc web del Congrés: <arxivers.cat>. El Sr. Joan Soler li demana que ho estigui per a finals d'any.

Finalment, el Sr. Joan Soler explica que es donarà suport a una activitat amb les escoles de Reus; es tracta de col·laborar amb aquesta iniciativa reusenca per tal de poder lligar el Congrés amb la capitalitat de la Cultura Catalana 2017. La Sra. Núria Batllem serà qui participarà en el projecte des de l'AAC.

5. Vocalies de Difusió i Comunicació

La Sra. Mònica Sesma exposa que s'ha ajornat la campanya de captació de socis, com veurem en l'apartat de la presidència del punt: *8. Precs i preguntes*, d'aquesta acta. També informa que actualment hi ha problemes amb la tipografia de l'espai web i que s'ha demanat a l'empresa Reactiva que ho revisi.

La Sra. Dolors Visa proposa preparar un resum executiu de les tasques fetes durant els darrers quatre anys per tenir-lo preparat per a la propera assemblea de l'AAC. Es proposa que sigui molt visual. Aquest projecte resta pendent perquè es facin propostes de com fer-lo.

La Sra. Olga Tàpias proposa que s'obrin vies per poder accedir al programa *Islàndia*, de Catalunya Ràdio, en què s'entrevisten professionals de diferents àmbits. En aquest cas, s'estudiarà fer una proposta perquè hi pugui anar el Sr. Joan Soler.

Vocalia de Treball

La Sra. Sara Folch exposa les diverses incidències amb què s'ha anat trobant i el seguiment de diversos temes previs:

- Ha arribat una queixa perquè, en una convocatòria a la comarca del Bages, a un soci no li han tingut en compte els mèrits treballats mentre estava contractat com a autònom.
- De moment, no ha rebut cap resposta per poder accedir a la documentació de la convocatòria a la Direcció de l'Arxiu Nacional de Catalunya.



6. Estat de les vocalies

Publicacions

El Sr. Gerard Mercadé explica que s'han rebut les primeres galerades de la revista *Lligall*. Exposa que està molt content amb el resultat, tant pel contingut com perquè és molt visual.

També explica que ja està preparant el següent *Lligall*, per al qual tenen molts articles i només li manca un dossier central.

7. Reunions institucionals

El Sr. Joan Soler explica que es va reunir amb el director general d'Arxius, Biblioteques, Museus i Patrimoni del Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya, el Sr. Jusèp Boya. A aquesta reunió, també hi van assistir la Sra. Dolors Visa i el Sr. Josep Ribas, per part de la Junta de l'AAC, i per part de la Generalitat de Catalunya, el Sr. Francesc Balada, el Sr. Enric Cobo i el Sr. Lluís Cermeno. Resta pendent que es faci una entrevista al director general i al director de l'Arxiu Nacional de Catalunya en la revista *Butlletí* de l'AAC.

També explica que, en aquest moment, s'està preparant la reunió del Consell Nacional, que tindrà lloc properament.

8. Precs i preguntes

Presidència

El Sr. Joan Soler exposa que veu necessari sotmetre l'AAC a una auditoria: organitzativa, de gestió econòmica i de tasques. La intenció és créixer i veure el potencial que tenim. Aquest projecte aniria lligat al projecte de captació de socis de què s'havia parlat en l'anterior Junta. El projecte de captació de socis quedaria ajornat després d'aquesta auditoria. S'aprova demanar un pressupost per al projecte de l'auditoria.

Vicepresidència

El Sr. Vicenç Ruiz no ha pogut assistir a la reunió, però el Sr. Joan Soler trasllada la iniciativa que proposa. Amb l'objectiu de les dades obertes de la Guerra Civil, es proposa i s'aprova donar suport al projecte de la Guerra Civil «Open data», de Concha Catalan, per impulsar la creació d'una base de dades amb el nom de totes les víctimes del període bèl·lic.



Secretaria

Els membres de la Junta rebran properament un esquema de com haurà de ser la memòria del 2016, amb el material que s'ha anat recollint en totes les reunions de la Junta durant l'any.



Moviments de socis

Altes: 4

Baixes: 8

Canvi de condició: 2

A les 19.00 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

 Josep Ribas Solà El secretari	 Joan Soler Jiménez El president
--	---



ANNEX A L'ACTA DE LA REUNIÓ DE L'AAC

Número: 09/2016

Data: 24 de novembre de 2016

Hora d'inici: 16.30

Hora de finalització: 19.00

Lloc: Seu de l'Associació d'Arxivers de Catalunya (c/ Rocafort, 242 bis)

Moviments de socis

Altes: 4

Número de soci	Nom i cognoms
N1492	Xavier Martín Vilà
A1493	Mònica Valls Plans
N1494	Oriol Valls Pérez
N1495	Natàlia Colás Ayllón

Baixes: 8

Número de soci	Nom i cognoms
N1132	Sílvia Mas Font
E1287	Marc Ruiz Velimels
I1290	Saica Naturs, S.L.
E1374	Joan Martí Castelló
E1384	Crsitòbal Hilazo Santos
A1394	Marina Domingo Martín
N1405	Maria Teresa Ibars Chimeno
I1453	Estudi B2



Canvi de condició: 2

Número de soci	Nom i cognoms
E1275 > A1275	Antonio Blázquez Martín de las Mulas



E1352 > A1352 Laia Balaguer Puig

A les 19.00 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta.

 Josep Ribas Solà El secretari	 Joan Soler Jiménez El president
---	--